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      Στη Λαμία  σήμερα 21 Ιουλίου 2023, ημέρα  Παρασκευή και  ώρα 09:00 π.μ.  στην 
αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης της Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας  στον 3ο  όροφο, (Λ. Καλυβίων 2) με τηλεδιάσκεψη, μέσω της 
εφαρμογής ΄΄ zoom ΄΄, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  με την 205/2019 (αρ. πρ. 7/ 30-09-2019) απόφαση του 
Περιφερειακού Συμβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, μετά από την αριθμ. πρωτ: 
153100/20-07-2023 ορθή επανάληψη πρόσκληση της προέδρου (κατόπιν ενημέρωσης της 
με  Αριθμ. Πρωτ: ΔΙΔΑΔ/Φ.69/234/οικ.12196/20-7-2023, ΑΔΑ:663846ΜΤΛ6-ΛΧ3 
Εγκυκλίου του υπουργείου Εσωτερικών λόγω έκτακτου Δελτίου Επικίνδυνων Καιρικών 
Φαινομένων) που επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 
3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι θεμάτων της ημερήσιας διάταξης: 
      
ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση 3ου πρακτικoύ συνεδριάσεως στις  20 / 06/ 2023. 
Εισηγητής : Η Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κα Καλατζή 
Αικατερίνη. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του 
έργου ¨Ασφαλτοστρώσεις - τεχνικά οδικού δικτύου Πρόδρομος - Ροσκά¨ στο Δήμο 
Καρπενησίου Ν. Ευρυτανίας  
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του καταφυγίου 
τουριστικών σκαφών στις Ροβιές Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: ¨Λιμένας 
Καρύστου ¨. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
  
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την περιβαλλοντική 
αδειοδότηση του έργου ¨Μεταφορά Λιμένος Νέων Στύρων Ν. Ευβοίας¨. 



Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την ίδρυση νέας 
πλωτής μονάδας ιχθυοκαλλιέργειας, σε θαλάσσια έκταση 10 στρεμμάτων, στη θέση 
“Μαραθιάς”, του Δήμου Ιστιαίας - Αιδηψού Νομού Ευβοίας, προερχόμενη από διάσπαση 
υφιστάμενης μονάδας 30 στρεμμάτων στη θέση ¨Κακιά Σκάλα¨, Δ. Ε. Ταμυνέων του Δήμου 
Κύμης - Αλιβερίου Νομού Ευβοίας, της εταιρείας “EVIA FISH FARM M.I.K.E.” 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού υδροηλεκτρικού 
έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,15 MW της εταιρείας ¨ΝΑΝΚΟ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΑΒΕΤΕ¨ επί του 
ποταμού ¨Βοιωτικός Κηφισός¨ στο Δήμο Αμφίκλειας - Ελάτειας Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Κέντρου Αποθήκευσης 
& Διανομής προϊόντων της “ΓΡ. ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΑΒΕΕ” στη θέση ̈ ΛΥΣΙΑ¨ΔΕ Οινοφύτων Δήμου 
Τανάγρας Ν. Βοιωτίας 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την υπόγεια 
εκμετάλλευση κοιτάσματος μαγνησίτη  στη θέση ́ ΄ Άγιος Γεώργιος΄΄ Τ.Κ. Δαφνούσας, Δήμου 
Μαντουδίου - Λίμνης - Αγ. Άννας, Π.Ε. Ευβοίας από την ΄΄ ΤΕΡΝΑ ΛΕΥΚΟΛΙΘΟΙ Α.Ε.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μετά του συνημμένου 
Σχεδίου Διαχείρισης εξορυκτικών αποβλήτων (ΣΔΑ), για την έγκριση περιβαλλοντικών όρων 
του έργου ¨Εξόρυξη κοιτασμάτων βωξίτη στην περιοχή 54 χλμ., εντός του Δημόσιου 
Μεταλλευτικού (Δ.Μ.) χώρου HANSA, Δήμου Δελφών, Π.Ε. Φωκίδας, από την εταιρεία 
“IMERYS ΒΩΞΙΤΕΣ Α.Ε.” 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την υπόγεια 
εκμετάλλευση νέων κοιτασμάτων (φακών) μετά του συνημμένου Σχεδίου Διαχείρισης 
εξορυκτικών αποβλήτων (ΣΔΑ), στις θέσεις ¨Δυτικά Νερά 3,4 τμήμα 5¨, ¨Δυτικά Νερά 3,4 
τμήμα 6¨ και ¨Κάνιανη Ζ - ΝΔ επέκταση τμήματα 1,2,3¨ εντός της Δ.Ε. Γραβιάς, Δήμου 
Δελφών, Π.Ε. Φωκίδας, από την εταιρεία “IMERYS ΒΩΞΙΤΕΣ Α.Ε.”. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 33,6 MW της ̈ GREEN REPOWER MIKE¨ στη θέση 
“ΠΑΤΗΜΑ” των Δήμων Χαλκιδέων, Τανάγρας και Θηβαίων στους Ν. Εύβοιας και Βοιωτίας 
αντίστοιχα.   



Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) τεσσάρων (4) 
φωτοβολταϊκών (Φ/Β) σταθμών παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής ισχύος 52 MW 
της “TRINA SOLAR GREECE V MIKE” στις θέσεις ¨ΚΑΝΑΠΙΤΣΑ¨ (32 ΜW και 5 MW 
αντίστοιχα), ¨ΚΑΛΟΓΕΡΙΚΟ¨ (8 MW), ¨ΚΟΚΚΙΝΟΛΥΣΣΑ¨ (2MW) στο Δήμο Ελάτειας - 
Αμφίκλειας Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 13,84 MW της ¨DΑMCO ENERGY S.A.¨ 
στη θέση ¨Αλογάκι¨ Δ.Ε. Βαγίων του Δήμου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  αιολικού σταθμού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 6,9 MW της ¨ ΣΠΙΘΑ ΗΛΙΑΚΑ ΣΥΣΤΗΜΑΤΑ 
ΜΕΠΕ ¨ στη θέση “ ΜΑΥΡΟΒΟΥΝΙ ” του Δήμου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης  
 
ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 23,4 MW της ¨GREEN 
VELOCITY 4 MIKE¨ στις θέσεις ¨ΞΕΡΟΒΟΥΝΙ 1¨ (7,8 MW) και ¨ΞΕΡΟΒΟΥΝΙ 2¨ (15,6 MW) 
του Δήμου Διστόμου - Αράχοβας - Αντίκυρας στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 11,7 MW της΄΄PK ENERGY IKE΄΄ στη θέση ¨ 
Γιδοβούνι¨ των Δήμων Δωρίδας,  Μακρακώμης και Ναυπακτίας των Νομών Φωκίδας, 
Φθιώτιδας και Αιτωλοακαρνανίας αντίστοιχα.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 
 
ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθμού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 10,2 MW της εταιρείας ¨ΤΖΑΣΠΕΡ ΑΙΟΛΙΚΗ - 
ΥΨΗΛΗ ΡΑΧΗ ΕΠΕ¨ στη θέση ΄΄ΥΨΗΛΗ ΡΑΧΗ΄΄ του Δήμου Λοκρών στο Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
 
ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: ¨ Αιολικός 
σταθμός παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας (Α.Σ.Π.Η.Ε.) συνολικής ισχύος 48 MW που 
προκύπτει από την ενοποίηση δύο Α.Σ.Π.Η.Ε.( έκαστος 24 MW) στις θέσεις ¨ ΤΟΥΡΛΑ¨ 
και  ¨ ΜΕΓΑ ΙΣΩΜΑ¨ των Δ.Ε. Ξυνιάδος και Μακρακώμης της Π.Ε. Φθιώτιδας, Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας 
Εισηγητής : Ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζής 
Αντώνης 



Δεδομένου ότι η εν λόγω συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε με τηλεδιάσκεψη, μέσω της 
πλατφόρμας ΄΄zoom΄΄, (κατόπιν ενημέρωσης της με  Αριθμ. Πρωτ: 
ΔΙΔΑΔ/Φ.69/234/οικ.12196/20-7-2023,ΑΔΑ:663846ΜΤΛ6-ΛΧ3 Εγκυκλίου του υπουργείου 
Εσωτερικών λόγω έκτακτου Δελτίου Επικίνδυνων Καιρικών Φαινομένων)  στην αίθουσα 
συνεδριάσεων στην έδρα της Περιφέρειας, με φυσική παρουσία στο χώρο παραβρέθηκαν 
η Πρόεδρος της επιτροπής κ. Καλαντζή Αικατερίνη, ενώ μέσω ΄΄zoom΄΄,συμμετείχαν τα 
μέλη: 
 

• κ. Σωτηρόπουλος Κων/νος, τακτικό μέλος 

• κ. Τοουλιάς Ανδρέας, τακτικό μέλος 

• κ. Καραβασίλη Ιουλία, τακτικό μέλος 

• κ. Περγαντάς Ιωάννης, Π.Σ. , αναπληρωματικό μέλος 

• κ. Αποστολόπουλος Κων/νος, Π.Σ. , αναπληρωματικό μέλος  

• κ. Μπερμπερής Μωυσής , Π.Σ. , αναπληρωματικό μέλος  
 

Aπών: Τα τακτικά μέλη της επιτροπής κα  Κοροπούλη- Κατσιμίχα Βασιλική, Καραγιάννης 
Κων/νος τα οποία δεν αντικαταστάθηκαν ενώ τα τακτικά μέλη της επιτροπής κος 
Μελισσάρης Ιωάννης και  κ. Μπουρμάς Ηλίας αντικαταστάθηκαν  από τα αναπληρωματικά 
μέλη κο Μπερμπερή Μωυσή και κο Περγαντά Ιωάννη αντίστοιχα. 

παραβρέθηκε επίσης ο κ. Τερζής Αντώνης, Προϊστάμενος της Δ/νσης Περιβάλλοντος και 

Χωρικού Σχεδιασμού. 

Χρέη γραμματέα εκτέλεσε η κα Αλεξοπούλου Δέσποινα, υπάλληλος της Περιφέρειας Στ. 
Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών Δομικών Έργων  με βαθμό Α΄ , που ορίσθηκε με την 
258579/3758/18-11-2019 απόφαση του Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας. 
σε εύλογο χρονικό διάστημα για τη  λήψη αποφάσεων από τα μέλη της επιτροπής. 

Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης: 

ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 
                                    ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΕΙΣ ΛΑΪΚΗΣ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗΣ 

 

                                      ΠΗΔ-ΔΗΛΩΣΗ ΓΙΑ ΤΙΣ ΠΥΡΚΑΓΙΕΣ 

 
Συνεχίζεται η πύρινη κόλαση σε δεκάδες σημεία σε όλη της Ελλάδα, μεταξύ των οποίων στα 
Δερβενοχώρια Βοιωτίας, στη Δυτική Αττική, στη Ρόδο και αλλού.  Οι μεγάλες πυρκαγιές 
καίνε για τρίτο ή και τέταρτο 24ωρο και καταστρέφουν ό,τι βρουν στο πέρασμά τους, σπίτια, 
αποθήκες, εργοστάσια, αυτοκίνητα, καλλιεργήσιμες εκτάσεις, δάση, εξαιτίας της έλλειψης 
ενός ολοκληρωμένου κεντρικού σχεδιασμού αντιπυρικής προστασίας, αλλά και των 
πυροσβεστικών μέσων, επίγειων και εναέριων, λόγω της υποχρηματοδότησης της 
Πυροσβεστικής.  

Γιατί, πώς εξηγείται το γεγονός ότι με έναν κρατικό μηχανισμό, που, όπως ισχυρίζεται η 
κυβέρνηση, είναι «περισσότερο ενισχυμένος από ποτέ», οι καταστροφές αντί να 
περιορίζονται σε σχέση με προηγούμενα χρόνια επαναλαμβάνονται ακόμα χειρότερες; Και 
μάλιστα όχι σε καμιά απομακρυσμένη περιοχή αλλά μια ανάσα από την πρωτεύουσα; 



Οι ελλείψεις σε μέσα και υποδομές, παρά την προπαγανδιστική ομοβροντία, δεν κρύβονται 
με τίποτα και είναι μόνο η «κορυφή του παγόβουνου» μιας πολιτικής που εγκληματεί 
διαχρονικά σε βάρος του λαού και του φυσικού του πλούτου. 

Γιατί οι τουλάχιστον 4.500 πυροσβέστες που θα έπρεπε να είναι στα πόστα τους αλλά οι 
θέσεις τους παραμένουν κενές δεν είναι κάτι που «έτυχε». Είναι σύμπτωμα της ίδιας 
πολιτικής που θεωρεί «άχρηστο κόστος» τις σχεδιασμένες σύγχρονες υποδομές 
δασοπροστασίας, αφού δεν αποτελούν πεδίο που αποφέρει κέρδη στο μεγάλο κεφάλαιο. 
Μιας πολιτικής που είτε αντιμετωπίζει τα δάση ως κερδοφόρα διέξοδο για επιχειρηματικούς 
ομίλους («πράσινη» ανάπτυξη, τουριστική και άλλη εμπορευματική χρήση), είτε τα 
εγκαταλείπει στην τύχη τους. 

Για να γίνουν πραγματικότητα ουσιαστικά μέτρα πρόληψης απαιτείται η μόνιμη δουλειά από 
πολυάριθμο προσωπικό, εργάτες και εξειδικευμένους επιστήμονες. Απαιτείται ενασχόληση 
με το δάσος όλο τον χρόνο, να γίνονται καθαρισμοί κατά τη διάρκεια του χειμώνα, να 
συντηρούνται έγκαιρα τα δίκτυα υδροδότησης, να είναι έτοιμες πριν από την έναρξη της 
αντιπυρικής περιόδου οι επαρκείς αντιπυρικές ζώνες, να μελετάται διαρκώς το δασικό 
οικοσύστημα σαν αυτό που είναι: Ένας ζωντανός οργανισμός με ιδιαίτερες απαιτήσεις. Σε 
έναν τέτοιο ολοκληρωμένο σχεδιασμό μπορούν να επιτελέσουν τον πραγματικά σωτήριο 
ρόλο τους και οι πυροσβέστες, με όλα τα μέσα στη διάθεσή τους τόσο για την 
αυτοπροστασία τους όσο και για την προστασία του φυσικού περιβάλλοντος. 

Ένας τέτοιος σχεδιασμός αποτελεί «βαρίδι» για το σημερινό κράτος, τις κυβερνήσεις και την 
ΕΕ, αφού δεν αποτελεί πεδίο κερδοφόρων επενδύσεων, αντίθετα είναι περιττό «κόστος», 
δίχως «όφελος». Γι' αυτό και δεν «επιλέγεται» από τις κάθε λογής χρηματοδοτήσεις, όπως 
τα ΕΣΠΑ και το Ταμείο Ανάκαμψης, σε αντίθεση με τον πακτωλό που δίνεται στους 
επιχειρηματικούς ομίλους για «πράσινες» και άλλες μπίζνες. Αυτό που επιλέγεται σήμερα 
είναι η εξασφάλιση κάποιων ελάχιστων μέσων, που ακόμα κι αυτά δεν μπορούν να δράσουν 
αποτελεσματικά λόγω της κατάστασης που έχει διαμορφωθεί μέσα στα δάση από τη χρόνια 
εγκατάλειψη και την επιχειρηματική δράση. 

Πρόκειται δηλαδή για προδιαγεγραμμένα εγκληματικά αδιέξοδα, που επιχειρεί να τα 
διαχειριστεί και η σημερινή κυβέρνηση, επικαλούμενη πότε την «κλιματική κρίση» και τα 
«πρωτόγνωρα φαινόμενα», -βολική πιά καραμέλα- πότε το «ανάγλυφο» και τις 
ανακατεμένες «χρήσεις γης» που κάνουν αδύνατη την πυρόσβεση. Ακόμα κι αυτή όμως η 
κατάσταση δεν «έπεσε από τον ουρανό». Έχει τη δική της σφραγίδα και της πολιτικής που 
υπηρετεί, όπως έκαναν και οι προηγούμενες κυβερνήσεις. Με βάση το δικό τους νομικό 
πλαίσιο φτιάχτηκε ένας χωροταξικός σχεδιασμός - έκτρωμα, που με κορωνίδα του την 
εμπορευματοποίηση της γης μετέτρεψε δάση σε «περιαστικές περιοχές», οι οποίες έγιναν 
«μεικτές ζώνες», περιλαμβάνοντας από κατοικίες μέχρι βιομηχανίες και τουριστικές 
εγκαταστάσεις. Ένα κουβάρι, δηλαδή, που από τη φύση του αποτελεί εύφλεκτη ύλη. 

Όλα αυτά έχουν εκτραφεί από το ίδιο σάπιο και εχθρικό για τον λαό κράτος, που σήμερα 
μοιράζει «ατομικές ευθύνες» σε όσους δεν καθαρίζουν «οικόπεδα και αυλές», σε όσους δεν 
κάνουν «ιδιωτική ασφάλιση» κ.ο.κ. Και μεταφέρει την ευθύνη στους ίδιους τους κατοίκους, 
τους οποίους καλεί πότε να εκκενώσουν τα σπίτια τους και πότε να κλειστούν μέσα σε αυτά. 



Επιβεβαιώνεται, λοιπόν, ότι πηγή του εγκλήματος είναι μια πολιτική που κριτήριό της έχει 
την εμπορευματοποίηση των πάντων, την εκμετάλλευση των εργαζομένων και του 
περιβάλλοντος για κερδοφόρες μπίζνες. 

Ως ΛΑΣΥ υποστηρίζουμε ότι υπάρχει διέξοδος από τον επαναλαμβανόμενο εφιάλτη: κι αυτή 
βρίσκεται στη σύγκρουση με αυτήν την πολιτική και στη διεκδίκηση ουσιαστικών μέτρων 
προστασίας. Κόντρα στη λογική «κόστους - οφέλους» που τον χειμώνα αφήνει τους 
κατοίκους να πνίγονται και το καλοκαίρι να καίγονται. Στην πάλη για έναν ριζικά διαφορετικό 
δρόμο, που με τον λαό στο τιμόνι της εξουσίας θα αντιμετωπίζει τη γη και τα δασικά 
οικοσυστήματα ως λαϊκή περιουσία και όχι ως εμπορεύματα, ώστε με κεντρικό σχεδιασμό 
να μπορέσει να οργανωθεί η ολοκληρωμένη διαχείριση και προστασία των δασών, όπως 
και ένα σύγχρονο αντιπυρικό σχέδιο, με το βάρος στην πραγματική πρόληψη. 

ΑΙΤΗΜΑ ΚΑΤΟΙΚΩΝ ΑΓΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ 

Στεκόμαστε δίπλα στους κατοίκους και τα αιτήματά τους, γιατί πια η κατάσταση στην 
συγκεκριμένη περιοχή πραγματικά δεν πάει άλλο. Έχουμε κατ επανάληψη επισημάνει ότι 
δεν είμαστε κατά των ΑΠΕ -όπως άλλωστε ούτε οι κάτοικοι- ωστόσο το θέμα της πράσινης 
μετάβασης και της πράσινης ανάπτυξης είναι πολύ βαθύτερο. 

Η «πράσινη» πολιτική, η «πράσινη ανάπτυξη», «πράσινη συμφωνία», οι «πράσινες 
μπίζνες» εν τέλει, αποτελούν στρατηγική επιλογή όλων των κυβερνήσεων κάθε απόχρωσης, 
όχι μόνο στην Ελλάδα αλλά και διεθνώς, για να βρουν διέξοδο και να επενδυθούν 
κερδοφόρα τα  λιμνάζοντα κεφάλαια που έχουν συσσωρευτεί. Η προστασία του 
περιβάλλοντος και του πλανήτη από την κλιματική αλλαγή αποτελεί το τέλειο άλλοθι για 
όλους αυτούς που ενώ έχουν φτάσει την κατάσταση μέχρι εδώ (μεγάλες ρυπογόνες 
βιομηχανίες που βιάζουν στην κυριολεξία κάθε διαθέσιμο πόρο του πλανήτη, βουνά- 
θάλασσες-παρθένα δάση-εδώ και δεκαετίες με σκοπό το κέρδος, χωρίς κανέναν έλεγχο και 
φρένο) θέλουν να μας καταστήσουν συνένοχους γιατί χρησιμοποιούμε πλαστικό καλαμάκι 
και σακούλα για τα σκουπίδια. 

Ας σκεφτούμε πόσα μέσα και πόροι, πόσα εκατομμύρια διατίθενται για την προπαγάνδα 
περί του οφέλους της πράσινης οικονομίας, πόση πλύση εγκεφάλου γίνεται από διαφημίσεις 
και ΜΜΕ, πώς πλάθονται συνειδήσεις μικρών και μεγάλων για να υποδεχτούν ως σωτήρες 
τις εταιρείες εκείνες που πρωτοπορούν και «σέβονται» τάχα το περιβάλλον. Πώς έχουν 
προετοιμάσει το έδαφος με την δράση παγκόσμιων ακτιβιστικών ΜΚΟ που διασυνδέονται 
πολυπλόκαμα με τις εν λόγω εταιρείες ώστε αυτές να παίρνουν προβάδισμα έναντι των 
ανταγωνιστριών τους άλλων μορφών ενέργειας (πετρέλαιο, λιγνίτη κλπ) 

Τι λένε λοιπόν και συνομολογούν όλοι τους? Είτε προέρχονται από τη ΝΔ, τον ΣΥΡΙΖΑ, το 
ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ ή τα άλλα κόμματα? 

       Ότι λόγω της κλιματικής αλλαγής, η ανάπτυξη των ΑΠΕ είναι μονόδρομος. Ότι η αιολική 
και η ηλιακή ενέργεια είναι ανανεώσιμες και δεν επιβαρύνουν το περιβάλλον. Επομένως ότι 
καλώς η Ελλάδα πρέπει να τελειώνει με το λιγνίτη. 

       Πίσω από αυτό το επιχείρημα, στην ουσία η «πράσινη ανάπτυξη» πλασσάρεται ως 
ατμομηχανή της ανάπτυξης της χώρας. Με δυο λόγια, όσο πιο γρήγορα κι εντατικά γίνει πιο 
«πράσινη» η οικονομία και ειδικά η ενέργεια, τόσο καλύτερο για την «εθνική οικονομία». 



Το αέριο επίσης πλασάρεται ως φιλικό στο περιβάλλον, ενώ εξυμνείται η «υγιής 
επιχειρηματικότητα», που προσφέρει τάχα υψηλόμισθες θέσεις εργασίας, κάνει κοινωνική 
προσφορά κλπ. 

       Έτσι, ανταγωνίζονται μεταξύ τους για το ποιος υπηρετεί καλύτερα ακριβώς τη 
συγκεκριμένη αστική στρατηγική, πρακτικά ποιος είναι «πιο πράσινος». 

Για το ΚΚΕ κ την ΛΑΣΥ είναι ξεκάθαρο πως ο στόχος για «Ενέργεια κοινωνικό αγαθό και όχι 
εμπόρευμα» είναι αυτός που φωτίζει την προοπτική της οριστικής λύσης για τους 
εργαζόμενους και ξέρουμε πολύ καλά πως μόνο ο μαζικός και οργανωμένος αγώνας μπορεί 
να έχει ουσιαστικά αποτελέσματα. Χωρίς να τρέφουμε όμως κι αυταπάτες πως «πατώντας 
ένα κουμπί» θα ανατρέψουμε έναν σχεδιασμό που έχει το κεφάλαιο παγκόσμια για να βγει 
από τα αδιέξοδά του και να διευρύνει τα κέρδη του. 

Μόνο ο στόχος για «Ενέργεια κοινωνικό αγαθό και όχι εμπόρευμα» δίνει απάντηση  στους 
κατοίκους όλων των περιοχών που αναρωτιούνται «πώς γίνεται τα βουνά να είναι σπαρμένα 
με ανεμογεννήτριες κι εγώ να μην μπορώ να ζεστάνω το σπίτι μου τον χειμώνα», «γιατί 
αδυνατώ να ανταπεξέλθω στον παραφουσκωμένο λογαριασμό της ΔΕΗ» κλπ. Δίνει 
απάντηση για το πώς μπορεί να συμβαδίσει η σωτηρία του περιβάλλοντος με την 
εξασφάλιση φθηνής ενέργειας για όλους. 
Στρέφουμε λοιπόν  τα βέλη μας στην αιτία που δημιουργεί τα προβλήματα στους 
ανθρώπους και στο περιβάλλον, που βάζει εμπόδια στην επαρκή ενεργειακή κάλυψη των 
λαϊκών οικογενειών και δεν είναι άλλη από την ανάπτυξη με κριτήριο το κέρδος των 
επιχειρηματικών ομίλων.  
Καλούμε όλους να καταδικάσουν τα κόμματα που στηρίζουν αυτή την ανάπτυξη και να 
συμπορευτούν με το ΚΚΕ κ τη ΛΑΣΥ, που σταθερά βρίσκεται στην πρώτη γραμμή του 
αγώνα. 
 

ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης μετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει   κατά 

πλειοψηφία 

 
με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο (της κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση του 
πρακτικού συνεδρίασης της  20 / 06/ 2023. 
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ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει  

ομόφωνα 

 
 την έγκριση της μελέτης Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου ¨Ασφαλτοστρώσεις - τεχνικά οδικού δικτύου Πρόδρομος - Ροσκά¨ στο Δήμο 
Καρπενησίου Ν. Ευρυτανίας , σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας.  

Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Ασφαλτόστρωση στο Καρπενήσι, έργο μικρής έκτασης, 
χρήσιμο. Δεν έχουμε αντίρρηση. 
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ΘΕΜΑ 3ο:   Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 

 
με  6 ψήφους υπέρ  και 1 κατά της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση της μελέτης 
Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του καταφυγίου τουριστικών σκαφών στις Ροβιές 
Ευβοίας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Πρόβλεψη για 42 σκάφη (10μετρα, 8μετρα κ 6μετρα), 
7 θέσεις πάρκινγκ, κ κτίριο. 
Στην εισήγηση της υπηρεσίας ζητείται επιπλέον «Να περιγραφεί το σύστημα συλλογής των 
αστικών λυμάτων, ελαιωδών καταλοίπων και σεντινόνερων από τη λειτουργία του έργου, 
και να αξιολογηθεί και τεκμηριωθεί με ασφάλεια η επάρκεια του προτεινόμενου συστήματος. 
• Να τεκμηριωθεί ότι δεν θα δημιουργηθούν αρνητικές επιπτώσεις στις κυκλοφοριακές 
υποδομές από τη λειτουργία του έργου. 
• Θα υλοποιείται συστηματική παρακολούθηση και αξιολόγηση του θαλάσσιου 
περιβάλλοντος η οποία θα περιλαμβάνει τακτική μέτρηση σημαντικών περιβαλλοντικών 
παραμέτρων και καταγραφή της εξέλιξής τους κατά τη διάρκεια της λειτουργίας του λιμένα» 
Υπάρχουν δηλαδή ενστάσεις σχετικά με τα απόβλητα, την κυκλοφοριακή επιβάρυνση και 
τις επιπτώσεις στο θαλάσσιο περιβάλλον.  
Επειδή γνωρίζουμε πως ο ελεγκτικός μηχανισμός που θα μπορούσε να εξασφαλίσει την 
τήρηση των παραπάνω όρων δεν υπάρχει ή είναι ανεπαρκής, σε συνδυασμό με το γεγονός 
ότι το παραπάνω έργο δεν αφορά στην ικανοποίηση των αναγκών του λαού της περιοχής, 
ψηφίζουμε ΚΑΤΑ 
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ΘΕΜΑ 4ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει  

ομόφωνα 

 
την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου του έργου: ¨Λιμένας 
Καρύστου ¨, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι:  Με βάση την εισήγηση «Η υφιστάμενη λειτουργία του 
λιμένα δεν δημιουργεί τις κατάλληλες προϋποθέσεις ασφάλειας κι εξυπηρέτησης, που 
οδηγούν στην ανάπτυξη στην τοπική οικονομία» και το έργο γίνεται για να «δημιουργήσει 
ασφαλείς συνθήκες ελλιμενισμού και ποιότητα εξυπηρέτησης στα σκάφη, με τις αντίστοιχες 
θετικές επιπτώσεις στην τοπική κοινωνία. Αυτό σε επίπεδο αλιευτικής, τουριστικής και 
επιβατικής κι εμπορικής χρήσης». 
Εφόσον δεν υπάρχουν αντιρρήσεις από φορείς της περιοχής, συμφωνούμε με την εισήγηση 
και τους επιπλέον όρους που θέτει. 
ΥΠΕΡ 
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ΘΕΜΑ 5ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

ομόφωνα 

 
την έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για την περιβαλλοντική 
αδειοδότηση του έργου ¨Μεταφορά Λιμένος Νέων Στύρων Ν. Ευβοίας, σύμφωνα με την 
εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Έργο χρήσιμο. Εφόσον δεν υπάρχουν αντιρρήσεις 
από φορείς της περιοχής, συμφωνούμε με την εισήγηση και τους επιπλέον όρους που θέτει. 
ΥΠΕΡ 
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ΘΕΜΑ 6ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 

 
με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την ίδρυση νέας πλωτής μονάδας 
ιχθυοκαλλιέργειας, σε θαλάσσια έκταση 10 στρεμμάτων, στη θέση “Μαραθιάς”, του Δήμου 
Ιστιαίας - Αιδηψού Νομού Ευβοίας, προερχόμενη από διάσπαση υφιστάμενης μονάδας 30 
στρεμμάτων στη θέση ¨Κακιά Σκάλα¨, Δ. Ε. Ταμυνέων του Δήμου Κύμης - Αλιβερίου Νομού 
Ευβοίας, της εταιρείας “EVIA FISH FARM M.I.K.E.” σύμφωνα με την εισήγηση της 
υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Ουσιαστικά πρόκειται για δημιουργία νέας μονάδας 
στον Μαραθιά, η οποία θα αντικαταστήσει ήδη υφιστάμενη μονάδα στην Κακιά Σκάλα 
(μετεγκατάσταση), η οποία θα κλείσει γιατί δεν πληροί τις προϋποθέσεις ανανέωσης της 
άδειάς της. 
Η τοποθέτηση της ΛΑΣΥ όπως εκφράστηκε και στο τελευταίο ΠΣ σχετικά με τις  

ιχθυοκαλλιέργειες, είναι ότι η επέκταση τους και η αδειοδότηση για νέους κλωβούς σε όλον 

τον Ευβοϊκό βόρειο και νότιο εύλογα έχει δημιουργήσει ανησυχία στους κατοίκους 

γνωρίζοντας ότι τόσο μεγάλου μεγέθους βιομηχανικές πραγματικά εγκαταστάσεις θα 

δημιουργήσουν σοβαρά προβλήματα στο περιβάλλον στην παράκτια αλιεία και γενικότερα 

στις ακτές και στις παραλίες της περιοχής. 

Εμείς τοποθετούμαστε από την πλευρά των κατοίκων που σωστά αντιδρούν απέναντι σε 

αυτή την επέκταση ωστόσο όμως θεωρούμε ότι πρέπει να σταθούμε και δίπλα στους 

εργαζόμενους που δουλεύουν στις ιχθυοκαλλιέργειες που σε πολλές περιπτώσεις 

δουλεύουν κάτω από πολύ δύσκολες και αντίξοες συνθήκες ακόμη και συνθήκες γαλέρας. 

Στην συγκεκριμένη περίπτωση, εφόσον δεν υπάρχουν αντιδράσεις κατοίκων και με τη 
προϋπόθεση ότι πρόκειται για μετεγκατάσταση που θα εξασφαλίσει την συνέχεια της 
εργασίας των εργαζομένων σε αυτές, ψηφίζουμε ΛΕΥΚΟ 
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ΘΕΜΑ 7ο  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
                                                     ομόφωνα 

 
αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μικρού 
υδροηλεκτρικού έργου (Μ.ΥΗ.Ε.) ισχύος 1,15 MW της εταιρείας ¨ΝΑΝΚΟ ΕΝΕΡΓΕΙΑ 
ΑΒΕΤΕ¨ επί του ποταμού ¨Βοιωτικός Κηφισός¨ στο Δήμο Αμφίκλειας - Ελάτειας Ν. 
Φθιώτιδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Συμφωνούμε με την υπηρεσία που γνωμοδοτεί 
αρνητικά. 
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ΘΕΜΑ 8ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη 
καθώς και  το με αριθμ. πρωτ:12879/20-07-2023 έγγραφο του  Δημάρχου του Δήμου 
Τανάγρας, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει κατά 
 

πλειοψηφία 
 

με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Κέντρου Αποθήκευσης & Διανομής προϊόντων της 
“ΓΡ. ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΑΒΕΕ” στη θέση ¨ΛΥΣΙΑ¨ΔΕ Οινοφύτων Δήμου Τανάγρας Ν. Βοιωτίας, 
σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 

Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Πρόκειται για τη δημιουργία ενός τεράστιου κτηρίου 
αποθήκευσης και διανομής προϊόντων που με βάση την εισήγηση «Η επιφάνεια που 
καταλαμβάνει το κτίριο ανέρχεται στα 15.992,58 m2 και το μέγιστο ύψος του ανέρχεται στα 
16,20 m». Επίσης αναφέρεται ότι «έκταση εμβαδού 5.601,60 

m2 εμπίπτει στις διατάξεις της δασικής νομοθεσίας» και στην οποία δεν θα γίνουν 
παρεμβάσεις. 

ΚΑΤΑ 
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ΘΕΜΑ 9ο  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 
 

με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την υπόγεια εκμετάλλευση κοιτάσματος 
μαγνησίτη  στη θέση ΄΄ Άγιος Γεώργιος΄΄ Τ.Κ. Δαφνούσας, Δήμου Μαντουδίου - Λίμνης - Αγ. 



Άννας, Π.Ε. Ευβοίας από την ΄΄ ΤΕΡΝΑ ΛΕΥΚΟΛΙΘΟΙ Α.Ε , σύμφωνα με την εισήγηση της 
υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Οι ορυκτές πρώτες ύλες, στις οποίες η Ελλάδα έχει 
τεράστια αποθέματα, θα μπορούσαν να αποτελέσουν πηγή πλούτου για όλο το λαό κι όχι 
για τις μεγάλες εταιρείες, τους ομίλους κ τα μονοπώλια που τις απομυζούν με ληστρικούς 
όρους κ σκληρή εκμετάλλευση των εργαζομένων, με μια διαφορετική οργάνωση, με 
κεντρικό σχεδιασμό, ως πραγματικά λαϊκή περιουσία που ταυτόχρονα θα εξασφάλιζε την 
προστασία του περιβάλλοντος. Ως ΛΑΣΥ έχουμε λοιπόν τελείως διαφορετική αντίληψη και 
γι αυτό ψηφίζουμε ΚΑΤΑ. 
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ΘΕΜΑ 10ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 
 

με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) μετά του συνημμένου Σχεδίου Διαχείρισης 
εξορυκτικών αποβλήτων (ΣΔΑ), για την έγκριση περιβαλλοντικών όρων του έργου ̈ Εξόρυξη 
κοιτασμάτων βωξίτη στην περιοχή 54 χλμ., εντός του Δημόσιου Μεταλλευτικού (Δ.Μ.) 
χώρου HANSA, Δήμου Δελφών, Π.Ε. Φωκίδας, από την εταιρεία “IMERYS ΒΩΞΙΤΕΣ Α.Ε.” 
σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Οι ορυκτές πρώτες ύλες, στις οποίες η Ελλάδα έχει 
τεράστια αποθέματα, θα μπορούσαν να αποτελέσουν πηγή πλούτου για όλο το λαό κι όχι 
για τις μεγάλες εταιρείες, τους ομίλους κ τα μονοπώλια που τις απομυζούν με ληστρικούς 
όρους κ σκληρή εκμετάλλευση των εργαζομένων, με μια διαφορετική οργάνωση, με 
κεντρικό σχεδιασμό, ως πραγματικά λαϊκή περιουσία που ταυτόχρονα θα εξασφάλιζε την 
προστασία του περιβάλλοντος. Ως ΛΑΣΥ έχουμε λοιπόν τελείως διαφορετική αντίληψη και 
γι αυτό ψηφίζουμε ΚΑΤΑ 
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ΘΕΜΑ 11ο :Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 
 

με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την υπόγεια εκμετάλλευση νέων κοιτασμάτων 
(φακών) μετά του συνημμένου Σχεδίου Διαχείρισης εξορυκτικών αποβλήτων (ΣΔΑ), στις 
θέσεις ¨Δυτικά Νερά 3,4 τμήμα 5¨, ¨Δυτικά Νερά 3,4 τμήμα 6¨ και ¨Κάνιανη Ζ - ΝΔ επέκταση 
τμήματα 1,2,3¨ εντός της Δ.Ε. Γραβιάς, Δήμου Δελφών, Π.Ε. Φωκίδας, από την εταιρεία 
“IMERYS ΒΩΞΙΤΕΣ Α.Ε.”, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: Οι ορυκτές πρώτες ύλες, στις οποίες η Ελλάδα έχει 
τεράστια αποθέματα, θα μπορούσαν να αποτελέσουν πηγή πλούτου για όλο το λαό κι όχι 
για τις μεγάλες εταιρείες, τους ομίλους κ τα μονοπώλια που τις απομυζούν με ληστρικούς 
όρους κ σκληρή εκμετάλλευση των εργαζομένων, με μια διαφορετική οργάνωση, με 



κεντρικό σχεδιασμό, ως πραγματικά λαϊκή περιουσία που ταυτόχρονα θα εξασφάλιζε την 
προστασία του περιβάλλοντος. Ως ΛΑΣΥ έχουμε λοιπόν τελείως διαφορετική αντίληψη και 
γι αυτό ψηφίζουμε ΚΑΤΑ 
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ΘΕΜΑ 12ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
                                                     ομόφωνα 

 
αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 33,6 MW της ̈ GREEN REPOWER MIKE¨ 
στη θέση “ΠΑΤΗΜΑ” των Δήμων Χαλκιδέων, Τανάγρας και Θηβαίων στους Ν. Εύβοιας και 
Βοιωτίας αντίστοιχα, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 13ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει κατά 

πλειοψηφία 
 

με  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκή ψήφο της (κας Καραβασίλη Ιουλίας) την έγκριση Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) τεσσάρων (4) φωτοβολταϊκών (Φ/Β) σταθμών 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής ισχύος 52 MW της “TRINA SOLAR GREECE 
V MIKE” στις θέσεις ¨ΚΑΝΑΠΙΤΣΑ¨ (32 ΜW και 5 MW αντίστοιχα), ¨ΚΑΛΟΓΕΡΙΚΟ¨ (8 
MW), ¨ΚΟΚΚΙΝΟΛΥΣΣΑ¨ (2MW) στο Δήμο Ελάτειας - Αμφίκλειας Ν. Φθιώτιδας, σύμφωνα 
με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη 
καθώς και  το με αριθμ. πρωτ:14179/20-07-2023 έγγραφο του  Δημάρχου του Δήμου Θήβας 
για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος  για τη λήψη σχετικής απόφασης από το 
Δημοτικό Συμβούλιο, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού 
μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

ομόφωνα 



 την αναβολή συζήτησης  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 13,84 MW 
της ¨DΑMCO ENERGY S.A.¨ στη θέση ¨Αλογάκι¨ Δ.Ε. Βαγίων του Δήμου Θηβαίων στο Ν. 
Βοιωτίας, για τη λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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Κατά τη συζήτηση του παρακάτω θέματος συμμετείχε ο κος Σταυρος Σταμάτης, 
εκπρόσωπος  των κατοίκων ΄΄ Αγίου Βσιλείου΄΄  και τοποθετήθηκε επί τα αναφερόμενα στη 
μελέτη. 
ΘΕΜΑ 15ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη 
καθώς και  το με αριθμ. πρωτ:14118/20-07-2023 έγγραφο του  Δημάρχου του Δήμου Θήβας 
για αναβολή της συζήτησης του εν λόγω θέματος  για τη λήψη σχετικής απόφασης από το 
Δημοτικό Συμβούλιο, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού 
μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

ομόφωνα 
 

 την αναβολή συζήτησης  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 6,9 MW της ¨ ΣΠΙΘΑ ΗΛΙΑΚΑ 
ΣΥΣΤΗΜΑΤΑ ΜΕΠΕ ¨ στη θέση “ ΜΑΥΡΟΒΟΥΝΙ ” του Δήμου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας, για 
τη λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 16ο : Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη η 
οποία αποτελεί  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
                                                     ομόφωνα 

 
αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 23,4 MW 
της ¨GREEN VELOCITY 4 MIKE¨ στις θέσεις ¨ΞΕΡΟΒΟΥΝΙ 1¨ (7,8 MW) και ¨ΞΕΡΟΒΟΥΝΙ 
2¨ (15,6 MW) του Δήμου Διστόμου - Αράχοβας - Αντίκυρας στο Ν. Βοιωτίας, σύμφωνα με 
την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 17ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 
εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή 
Αντώνη καθώς και  τα με :α) αριθμ. πρωτ: 250332/04-11-2022 έγγραφο του πληρεξούσιου 
Δικηγόρου του Δήμου Μακρακώμης κου Τρύφωνα Κόλλια με τις απόψεις του Δήμου, β) 
αριθμ. πρωτ: 250337/04-11-2022 έγγραφο της κας Αρχοντούλας Καλογερά εκπροσώπου 
του συλλόγου Πρωτοβουλία για την Προστασία της Ορεινής  Δυτικής Φθιώτιδας, γ) αριθμ. 
πρωτ: 250353/04-11-2022 έγγραφο του κου Νικολάου Βλαχάκη εκπροσώπου του  
Ελληνικού Πεζοπορικού – Ορειβατικού Συλλόγου Μακρακώμης, τα οποία αποτελούν  αν 
αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

ομόφωνα 

 
αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 11,7 MW της΄΄PK ENERGY IKE΄΄ στη 
θέση ̈  Γιδοβούνι¨ των Δήμων Δωρίδας,  Μακρακώμης και Ναυπακτίας των Νομών Φωκίδας, 
Φθιώτιδας και Αιτωλοακαρνανίας αντίστοιχα, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 18ο :  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την 

εισήγηση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή 
Αντώνη καθώς και  το με αριθμ. πρωτ:3/5/2023 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του  
Δήμου Λοκρών, τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
   

ομόφωνα 

 
αρνητικά για την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού 
σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 10,2 MW της εταιρείας ¨ΤΖΑΣΠΕΡ 
ΑΙΟΛΙΚΗ - ΥΨΗΛΗ ΡΑΧΗ ΕΠΕ¨ στη θέση ΄΄ΥΨΗΛΗ ΡΑΧΗ΄΄ του Δήμου Λοκρών στο Ν. 
Φθιώτιδας, σύμφωνα με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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ΘΕΜΑ 19ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαμβάνοντας υπ΄ όψη την εισήγηση 
του Προϊσταμένου της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού κ. Τερζή Αντώνη 
καθώς και  τα με :α)  αριθμ. πρωτ: 1167/11/05-10-2022 έγγραφο του κου Νικολάου Βλαχάκη 
εκπροσώπου του  Ελληνικού Πεζοπορικού – Ορειβατικού Συλλόγου Μακρακώμης, β) Το 
από 9-03-2023 έγγραφο της κας Αρχοντούλας Καλογερά εκπροσώπου του Συλλόγου 
Πρωτοβουλία για την Προστασία της Ορεινής  Δυτικής Φθιώτιδας, γ) αριθμ. πρωτ: 



1173/02/09-03-2023 έγγραφο του κου Νικολάου Βλαχάκη εκπροσώπου του  Ελληνικού 
Πεζοπορικού – Ορειβατικού Συλλόγου Μακρακώμης, τα οποία αποτελούν  αν 
αναπόσπαστο τμήμα του παρόντος πρακτικού μετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  

 
ομόφωνα 

 
 την αναβολή συζήτησης  της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου: ¨ 
Αιολικός σταθμός παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας (Α.Σ.Π.Η.Ε.) συνολικής ισχύος 48 MW 
που προκύπτει από την ενοποίηση δύο Α.Σ.Π.Η.Ε.( έκαστος 24 MW) στις θέσεις ̈  ΤΟΥΡΛΑ¨ 
και  ¨ ΜΕΓΑ ΙΣΩΜΑ¨ των Δ.Ε. Ξυνιάδος και Μακρακώμης της Π.Ε. Φθιώτιδας, Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας, για τη λήψη σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
Η κα Καραβασίλη Ιουλία δήλωσε ότι: ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ με το συνολικό μας σκεπτικό για 
την απελευθέρωση της αγοράς ενέργειας που έχει οδηγήσει σε ενεργειακή φτώχεια τα λαϊκά 
στρώματα και καταστρέφει το φυσικό περιβάλλον προς όφελος των μονοπωλιακών ομίλων, 
όπως αυτό αναπτύχθηκε στην τοποθέτησή μας στο αίτημα των κατοίκων του Αγ. Βασιλείου. 
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύνεται η συνεδρίαση στις  10.05 π.μ. και  συντάχθηκε το 

πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα μέλη, ως ακολούθως: 
 
 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                          ΤΑ ΜΕΛΗ                                  Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
Καλαντζή Αικατερίνη             Τοουλιάς Ανδρέας                    Αλεξοπούλου Δέσποινα                                                
 

 

                                              Αποστολόπουλος Κων/νος             
                                              

                                                               
                                 Περγαντάς Ιωάννης 
 
                                 Καραβασίλη Ιουλία 
 
 
                                 Μπερμπερής Μωυσής 
 
                                  
                                Σωτηρόπουλος Κων/νος 
                                    
                            
                                  
         
 

Ακριβές Αντίγραφο 
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